
Z A P I S N I K 
 
                        Sa nastavka 37-me redovne sjednice Skupštine Bosansko-podrinjskog kantona Goražde 
održane  14. jula   2010.  godine u  sali Skupštine Bosansko-podrinjskog kantona Goražde sa 
početkom u 11:00 sati. 
 
  Sjednici Skupštine Bosansko-podrinjskog kantona Goražde prisustvuje 21 poslanik, i 
to: poslanici Stranke demokratske akcije: Begović Alija, Mulahmetović Mirsad, Halilović Adis,   
Obuća Bajro, Agović Adis i Borović Mensud, poslanici Stranke za Bosnu i Hercegovinu:  Turčalo 
Mehmed, Džemidžić Envera, Omerbašić Jasmina, Žuga Damir,  Rahman Ferid, Adžem Memsur i 
Kumro Mesud, poslanici Socijaldemokratske partije Bosne i Hercegovine:  Bašić Redžo, Mujković 
Dževida, Frašto Emir, Imamović Ibrahim i Bilić Dragomir, poslanik Bosanskohercegovačke patriotske 
stranke – Sefer Halilović Terović Dževad i Milović Daliborka, poslanica Stranke radom za boljitak i 
nezavisni poslanik u Skupštini Bosansko-podrinjskog kantona Goražde Podrug Salko. 
 
  Sa sjednice odsutni: poslanici Stranke demokratske akcije Ferhatović Jasmin i Đozo 
Hasan,  nezavisni poslanik u Skupštini Bosansko-podrinjskog kantona Goražde Tafro Hasan i poslanik 
Socijaldemokratske partije Bosne i Hercegovine Kožo Mersudin.  
    
  Pored poslanika Skupštine Bosansko-podrinjskog kantona Goražde sjednici 
prisustvuju: Premijer Bosansko-podrinjskog kantona Goražde Uruči Nazif, sekretar Skupštine 
Bosansko-podrinjskog kantona Goražde Bašić Midhat, ministri u Vladi Bosansko-podrinjskog kantona 
Goražde: Pleh Muhidin, Kurtović Mustafa,  Imamović Demir, Adžem Dževad, Imamović Demir, 
Sipović Nusret i Delizaimović Alma, predstavnik Ministarstva za privredu Hubanić Mirsad, direktor 
Kantonalnog stambenog fonda Šunja Ahmed, direktorica J.U. Služba za zapošljavanje Bosansko-
podrinjskog kantona Goražde Hodo Nafija, direktor „Doma za stara i iznemogla lica Goražde“ Kuljuh 
Kemal, direktor Kantonalne bolnice Goražde Jahić Fadil, predsjednik Upravnog odbora Kantonalne 
bolnice Goražde Prutina Asim, direktor Zavoda za javno zdravstvo Goražde Jahić Ibrahim,   direktori 
srednjih i osnovnih škola sa područja Bosansko-podrinjskog kantona Goražde, direktorica J.P. RTV 
Bosansko-podrinjskog kantona Goražde,  predstavnici Njemačkog LOT tima, predstavnik CCI-a,  te 
predstavnici sredstava javnog informisanja.  
 

            Skupštinom Bosansko-podrinjskog kantona Goražde predsjedava predsjedavajući 
Skupštine  Alija Begović, a zapisnik vodi  Menzilović Džemila.  

  
  Begović Alija
  

 – predsjedavajući Skupštine 

  Nastavljamo sa nastavkom 37-me redovne sjednice Skupštine Bosansko-podrinjskog 
kantona Goražde. 
  Došli smo do 8. tačke dnevnog reda. 
 

Tačka 8.- 
 
  Prelazimo na 8-mu tačku dnevnog reda: Izvještaj o radu J.U. Služba za zapošljavanje 
Bosansko-podrinjskog kantona Goražde za 2009. godinu i Izvještaj o izvršenju finansijskog plana J.U. 
Služba za zapošljavanje Bosansko-podrinjskog kantona Goražde za 2009. godinu.  
   
  Begović Alija
   

 – predsjedavajući Skupštine 

  Materijal po ovoj tačci dnevnog reda dobili smo. Da li je potrebno uvodno 
obrazloženje? /Ne treba/. 
 
  Otvaram raspravu po Izvještaju o radu J.U. Služba za zapošljavanje Bosansko-
podrinjskog kantona Goražde za 2009. godinu i Izvještaj o izvršenju finansijskog plana J.U. Služba za 
zapošljavanje Bosansko-podrinjskog kantona Goražde za 2009. godinu.  



   
  /Sjednici prisustvuje 17 poslanika/ 
 
  Pošto se niko ne javlja za riječ, zaključujem raspravu, po ovoj tačci dnevnog reda i 
predlažem da Skupština Bosansko-podrinjskog kantona Goražde donese slijedeći: 
 

Z a k l j u č a k 
 
  Usvaja se Izvještaj o radu J.U. Služba za zapošljavanje Bosansko-podrinjskog kantona 
Goražde za 2009. godinu i Izvještaj o izvršenju finansijskog plana J.U. Služba za zapošljavanje 
Bosansko-podrinjskog kantona Goražde za 2009. godinu. 
 
  Ko je za ovakav zaključak, molim, da digne ruku? /17 poslanika/ 
  Ima li neko protiv? /Niko/ 
  Da li se neko uzdržao od glasanja? /Niko/ 
 
  Konstatiram da je Skupština Bosansko-podrinjskog kantona Goražde, jednoglasno, sa 
17 glasova  „za“ donijela slijedeći: 
 

Z a k l j u č a k 
 
  Usvaja se Izvještaj o radu J.U. Služba za zapošljavanje Bosansko-podrinjskog kantona 
Goražde za 2009. godinu i Izvještaj o izvršenju finansijskog plana J.U. Služba za zapošljavanje 
Bosansko-podrinjskog kantona Goražde za 2009. godinu. 
 

Tačka 9.- 
 
  Prelazimo na 9-tu tačku devnog reda:  Izvještaj o radu J.U. Zavod zdravstvenog 
osiguranja Bosansko-podrinjskog kantona Goražde i Izvještaj o izvršenju Finansijskog plana J.U. 
Zavod zdravstvenog osiguranja Bosansko-podrinjskog kantona Goražde za 2009. godinu. 
 
                         Begović Alija
 

 – predsjedavajući Skupštine 

  Materijal po ovoj tačci dnevnog reda dobili smo. Da li je potrebno uvodno 
obrazloženje? /Ne treba/ 
 
  Otvaram raspravu po Izvještaju o radu J.U. Zavod zdravstvenog osiguranja Bosansko-
podrinjskog kantona Goražde i Izvještaj o izvršenju Finansijskog plana J.U. Zavod zdravstvenog 
osiguranja Bosansko-podrinjskog kantona Goražde za 2009. godinu. 
 
  Pošto se niko ne javlja za riječ, zaključujem raspravu, po ovoj tačci dnevnog reda i 
predlažem da Skupština Bosansko-podrinjskog kantona Goražde donese slijedeći: 
 

Z a k l j u č a k 
 

  Usvaja se Izvještaj o radu J.U. Zavod zdravstvenog osiguranja Bosansko-podrinjskog 
kantona Goražde i Izvještaj o izvršenju Finansijskog plana J.U. Zavod zdravstvenog osiguranja 
Bosansko-podrinjskog kantona Goražde za 2009. godinu. 
 
  Ko je za ovakav zaključak, molim, da digne ruku? /17 poslanika/ 
  Ima li neko protiv? /Niko/ 
  Da li se neko uzdržao od glasanja? /Niko/ 
 
  Konstatiram da je Skupština Bosansko-podrinjskog kantona Goražde, jednoglasno,  sa  
17 glasova „za“ donijela slijedeći: 



 
Z a k l j u č a k 

 
  Usvaja se Izvještaj o radu J.U. Zavod zdravstvenog osiguranja Bosansko-podrinjskog 
kantona Goražde i Izvještaj o izvršenju Finansijskog plana J.U. Zavod zdravstvenog osiguranja 
Bosansko-podrinjskog kantona Goražde za 2009. godinu. 
 

Tačka 10.- 
 
  Prelazimo na 10-tu tačku dnevnog reda:  Izvještaj o radu J.U. Centar za socijalni rad 
Bosansko-podrinjskog kantona Goražde i Program rada J.U. Centar za socijalni rad Bosansko-
podrinjskog kantona Goražde za 2010. godinu. 
  /Sjednici prisustvuje Dragolj Abid predstavnik J.U. Centar za socijalni rad BPK-a 
Goražde/ 
 
                         Begović Alija
 

 – predsjedavajući Skupštine 

  Materijal po ovoj tačci dnevnog reda dobili smo. Da li je potrebno uvodno 
obrazloženje? /Ne treba/ 
 
  Otvaram raspravu po Izvještaju o radu J.U. Centar za socijalni rad Bosansko-
podrinjskog kantona Goražde i Program rada J.U. Centar za socijalni rad Bosansko-podrinjskog 
kantona Goražde za 2010. godinu. 
  
  /Sjednici prisustvuje 19 poslanika/ 
 
  Pošto se niko ne javlja za riječ, zaključujem raspravu, po ovoj tačci dnevnog reda i 
predlažem da Skupština Bosansko-podrinjskog kantona Goražde donese slijedeći: 
 

Z a k l j u č a k 
 

  Usvaja se Izvještaj o radu J.U. Centar za socijalni rad Bosansko-podrinjskog kantona 
Goražde i Program rada J.U. Centar za socijalni rad Bosansko-podrinjskog kantona Goražde za 2010. 
godinu. 
 
  Ko je za ovakav zaključak, molim, da digne ruku? /18 poslanika/ 
  Ima li neko protiv? /Niko/ 
  Da li se neko uzdržao od glasanja? /1 poslanik/ 
 
  Konstatiram da je Skupština Bosansko-podrinjskog kantona Goražde sa  18 glasova 
„za“ i 1 „uzdržanim“ glasom donijela slijedeći: 
 

Z a k l j u č a k 
 

  Usvaja se Izvještaj o radu J.U. Centar za socijalni rad Bosansko-podrinjskog kantona 
Goražde i Program rada J.U. Centar za socijalni rad Bosansko-podrinjskog kantona Goražde za 2010. 
godinu. 
 

Tačka 11.- 
 
   Prelazimo na 11-tu tačku dnevnog reda: Izvještaj o radu srednjih škola na području 
Bosansko-podrinjskog kantona Goražde za 2009. godinu. 
 
 
 



                         Begović Alija
 

 – predsjedavajući Skupštine 

  Materijal po ovoj tačci dnevnog reda dobili smo. Da li je potrebno uvodno 
obrazloženje? /Ne treba/ 
 
  Otvaram raspravu po Izvještaju o radu srednjih škola na području Bosansko-
podrinjskog kantona Goražde za 2009. godinu. 
 
  /Sjednici prisustvuje 20 poslanika/ 
 
  Pošto se niko ne javlja za riječ, zaključujem raspravu, po ovoj tačci dnevnog reda i 
predlažem da Skupština Bosansko-podrinjskog kantona Goražde donese slijedeći: 
 
 

Z a k l j u č a k 
 

  Usvaja se Izvještaj o radu srednjih škola na području Bosansko-podrinjskog kantona 
Goražde za 2009. godinu. 
 
  Ko je za ovakav zaključak, molim, da digne ruku? /20 poslanika/ 
  Ima li neko protiv? /Niko/ 
  Da li se neko uzdržao od glasanja? /Niko/ 
 
  Konstatiram da je Skupština Bosansko-podrinjskog kantona Goražde, jednoglasno sa  
20  glasova „za“ donijela slijedeći: 
 

Z a k l j u č a k 
 

  Usvaja se Izvještaj o radu srednjih škola na području Bosansko-podrinjskog kantona 
Goražde za 2009. godinu. 
 

Tačka 12.- 
 
                          Prelazimo na 12-tu tačku dnevnog reda:  Izvještaj o radu osnovnih škola na području 
Bosansko-podrinjskog kantona Goražde za 2009. godinu. 
 
                         Begović Alija
 

 – predsjedavajući Skupštine 

  Materijal po ovoj tačci dnevnog reda dobili smo. Da li je potrebno uvodno 
obrazloženje? /Ne treba/ 
 
  Otvaram raspravu po Izvještaju o radu osnovnih škola na području Bosansko-
podrinjskog kantona Goražde za 2009. godinu. 
 
  Pošto se niko ne javlja za riječ, zaključujem raspravu, po ovoj tačci dnevnog reda i 
predlažem da Skupština Bosansko-podrinjskog kantona Goražde donese slijedeći: 
 

Z a k l j u č a k 
 

  Usvaja se Izvještaj o radu osnovnih škola na području Bosansko-podrinjskog kantona 
Goražde za 2009. godinu. 
 
  Ko je za ovakav zaključak, molim, da digne ruku? /20 poslanika/ 
  Ima li neko protiv? /Niko/ 
  Da li se neko uzdržao od glasanja? /Niko/ 



  Konstatiram da je Skupština Bosansko-podrinjskog kantona Goražde, jednoglasno,  sa  
20 glasova „za“ donijela slijedeći: 
 

Z a k l j u č a k 
 

  Usvaja se Izvještaj o radu osnovnih škola na području Bosansko-podrinjskog kantona 
Goražde za 2009. godinu. 
 

Tačka 13.- 
 
  Prelazimo na 13-tu tačku dnevnog reda: Izvještaj o radu J.P. RTV Bosansko-
podrinjskog kantona Goražde za 2009. godinu. 
 
                         Begović Alija
 

 – predsjedavajući Skupštine 

  Materijal po ovoj tačci dnevnog reda dobili smo. Da li je potrebno uvodno 
obrazloženje? Nemamo izvjestioca po ovoj tačci dnevnog reda. 
 
  Otvaram raspravu po Izvještaju o radu J.P. RTV Bosansko-podrinjskog kantona 
Goražde za 2009. godinu. 
 
  U diskusiji po Izvještaju o radu J.P. RTV Bosansko-podrinjskog kantona Goražde za 
2009. godinu, učestvovali su: Agović Adis, Kumro Mesud, Turčalo Mehmed, Obuća Bajro, Begović 
Alija, Bilić Dragomir i Terović Dževad.  
 
  Begović Alija
 

 – predsjedavajući Skupštine 

  Dajem pauzu do 13 sati radi obilježavanja Dana policije, odnosno odavanja počasti 
poginulim pripadnicima Ministarstva unutrašnjih poslova BPK-a Goražde.  
 
  /Završena pauza/ 
 
  Begović Alija
 

 – predsjedavajući Skupštine 

  Nastavljamo sa radom. 
 
  Pozivam direktoricu J.P. RTV Bosansko-podrinjskog kantona Goražde da nam 
obrazloži Izvještaj o radu J.P. RTV Bosansko-podrinjskog kantona Goražde za 2009. godinu. 
 
  Čohodar Jasmina
 

 – direktorica J.P. RTV Bosansko-podrinjskog kantona Goražde 

  Dala je obrazloženje po Izvještaju o radu J.P. RTV Bosansko-podrinjskog kantona 
Goražde za 2009. godinu. 
 
  Dalje, u diskusiji po Izvještaju o radu J.P. RTV Bosansko-podrinjskog kantona 
Goražde za 2009. godinu učestvovao je  premijer Bosansko-podrinjskog kantona Goražde Nazif Uruči.  
 
  Pošto se više niko ne javlja za riječ, zaključujem raspravu, po ovoj tačci dnevnog reda 
i predlažem da Skupština Bosansko-podrinjskog kantona Goražde donese slijedeći: 
 

Z a k l j u č a k 
 

  Usvaja se Izvještaj o radu J.P. RTV Bosansko-podrinjskog kantona Goražde za 2009. 
godinu. 
 



  Ko je za ovakav zaključak, molim, da digne ruku? /15 poslanika/ 
  Ima li neko protiv? /Niko/ 
  Da li se neko uzdržao od glasanja? /5 poslanika/ 
 
  Konstatiram da je Skupština Bosansko-podrinjskog kantona Goražde sa  15 glasova 
„za“ i 5 „uzdržanih“ glasova donijela slijedeći: 
 

Z a k l j u č a k 
 

  Usvaja se Izvještaj radu J.P. RTV Bosansko-podrinjskog kantona Goražde za 2009. 
godinu. 
 

Tačka 14.- 
 
  Prelazimo na 14-tu tačku dnevnog reda:   Godišnji operativni i finansijski Izvještaj o 
radu J.U. “Dom za stara i iznemogla lica” Goražde za 2009. godinu. 
 
                         Begović Alija
 

 – predsjedavajući Skupštine 

  Materijal po ovoj tačci dnevnog reda dobili smo. Pozivam direktora J.U. „Dom za 
stara i iznemogla lica“ Goražde za 2009. godinu da obrazloži Godišnji operativni i finansijski Izvještaj 
o radu J.U. “Dom za stara i iznemogla lica” Goražde za 2009. godinu. 
 
  Kuljuh Kemal
 

 – direktor J.U. „Dom za stara i iznemogla lica“ Goražde  

  Pošto sam ja direktor J.U. „Dom za stara i iznemogla lica“ Goražde od polovine 2009. 
godine ja bih želio da mi se postavljaju pitanja na koja bih ja odgovorio. 
 
  Begović Alija
 

 – predsjedavajući Skupštine 

  Otvaram raspravu po Godišnjem operativnom i finansijskom Izvještaju o radu J.U. 
“Dom za stara i iznemogla lica” Goražde za 2009. godinu. 
 
  U diskusiji po Izvještaju J.U. „Dom za stara i iznemogla lica“ Goražde za 2009. 
godinu, učestvovali su: Agović Adis, Turčalo Mehmed, Mulahmetović Mirsad, Obuća Bajro i Begović 
Alija predsjedavajući Skupštine Bosansko-podrinjskog kantona Goražde. 
 
  Kuljuh Kemal – direktor J.U. „Dom za stara i iznemogla lica“ Goražde i Imamović 
Demir ministar za socijalnu politiku, zdravstvo, raseljena lica i izbjeglice Bosansko-podrinjskog 
kantona Goražde dali su  odgovore na postavljena pitanja poslanika Skupštine Bosansko-podrinjskog 
kantona Goražde. 
 
  Dalje, u diskusiji po Godišnjem operativnom i finansijskom Izvještaju o radu J.U. 
“Dom za stara i iznemogla lica” Goražde za 2009. godinu, učestvovali su:  Kumro Mesud i Obuća 
Bajro. 
 
  Na pitanje poslanika Kumro Mesuda i Agović Adisa dao je direktor J.U. „Dom za 
stara i iznemogla lica“ Goražde Kuljuh Kemal. 
 
  Pošto se niko ne javlja za riječ, zaključujem raspravu, po ovoj tačci dnevnog reda i 
predlažem da Skupština Bosansko-podrinjskog kantona Goražde donese slijedeći: 
 

 
 
 



Z a k l j u č a k 
 

  Usvaja se Godišnji operativni i finansijski Izvještaj o radu J.U. “Dom za stara i 
iznemogla lica” Goražde za 2009. godinu. 
 
  Ko je za ovakav zaključak, molim, da digne ruku? /20 poslanika/ 
  Ima li neko protiv? /Niko/ 
  Da li se neko uzdržao od glasanja? /Niko/ 
 
  Konstatiram da je Skupština Bosansko-podrinjskog kantona Goražde, jednoglasno sa  
20 glasova „za“ donijela slijedeći: 

 
Z a k l j u č a k 

 
  Usvaja se Godišnji operativni i finansijski Izvještaj o radu J.U. “Dom za stara i 
iznemogla lica” Goražde za 2009. godinu. 
 

Tačka 15.- 
 
  Prelazimo na 15-tu tačku dnevnog reda:  Godišnji operativni i finansijski Izvještaj 
J.Z.U. Kantonalna bolnica Goražde za 2009. godinu. 
 
                         Begović Alija
 

 – predsjedavajući Skupštine 

  Materijal po ovoj tačci dnevnog reda dobili smo. Da li je potrebno uvodno 
obrazloženje? /Ne treba/ 
 
  Otvaram raspravu po Godišnjem operativnom i finansijskom Izvještaju J.Z.U. 
Kantonalna bolnica Goražde za 2009. godinu. 
 
  Pošto se niko ne javlja za riječ, zaključujem raspravu, po ovoj tačci dnevnog reda i 
predlažem da Skupština Bosansko-podrinjskog kantona Goražde donese slijedeći: 
 

Z a k l j u č a k 
 

  Usvaja se Godišnji operativni i finansijski Izvještaj J.Z.U. Kantonalna bolnica 
Goražde za 2009. godinu. 
 
  Ko je za ovakav zaključak, molim, da digne ruku? /16 poslanika/ 
  Ima li neko protiv? /4 poslanika/ 
  Da li se neko uzdržao od glasanja? /Niko/ 
 
  Konstatiram da je Skupština Bosansko-podrinjskog kantona Goražde sa 16 glasova 
„za“ i 4 „protiv“ donijela slijedeći: 
 

Z a k l j u č a k 
 

  Usvaja se Godišnji operativni i finansijski Izvještaj J.Z.U. Kantonalna bolnica 
Goražde za 2009. godinu. 
 

Tačka 16.- 
 

  Prelazimo na 16-tu tačku dnevnog reda:  Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju 
J.U. Zavod za javno zdravstvo Bosansko-podrinjskog kantona Goražde za 2009. godinu. 
 



                         Begović Alija
 

 – predsjedavajući Skupštine 

  Materijal po ovoj tačci dnevnog reda dobili smo. Da li je potrebno uvodno 
obrazloženje? /Ne treba/ 
 
  Otvaram raspravu po Izvještaju o radu i finansijskom poslovanju J.U. Zavod za javno 
zdravstvo Bosansko-podrinjskog kantona Goražde za 2009. godinu. 
 
  Pošto se niko ne javlja za riječ, zaključujem raspravu, po ovoj tačci dnevnog reda i 
predlažem da Skupština Bosansko-podrinjskog kantona Goražde donese slijedeći: 
 

Z a k l j u č a k 
 

                          Usvaja se  Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju J.U. Zavod za javno zdravstvo 
Bosansko-podrinjskog kantona Goražde za 2009. godinu. 
 
  Ko je za ovakav zaključak, molim, da digne ruku? /17 poslanika/ 
  Ima li neko protiv? /Niko/ 
  Da li se neko uzdržao od glasanja? /3 poslanika/ 
 
  Konstatiram da je Skupština Bosansko-podrinjskog kantona Goražde sa  17 glasova 
„za“ i 3 „uzdržana“ glasa donijela slijedeći: 
 

Z a k l j u č a k 
 

  Usvaja se Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju J.U. Zavod za javno zdravstvo 
Bosansko-podrinjskog kantona Goražde za 2009. godinu. 
 

Tačka 17.- 
 

            Prelazimo na 17-tu tačku dnevnog reda:  Informacija o stanju u oblasti kulture na 
području Bosansko-podrinjskog kantona Goražde. 
 
                         Begović Alija
 

 – predsjedavajući Skupštine 

  Materijal po ovoj tačci dnevnog reda dobili smo. Da li je potrebno uvodno 
obrazloženje? /Ne treba/ 
 

 Otvaram raspravu po Informaciji o stanju u oblasti kulture na području Bosansko-
podrinjskog kantona Goražde. 
 
  Pošto se niko ne javlja za riječ, zaključujem raspravu, po ovoj tačci dnevnog reda i 
konstatiram da je Skupština Bosansko-podrinjskog kantona Goražde  primila k znanju  Informaciju o 
stanju u oblasti kulture na području Bosansko-podrinjskog kantona Goražde. 
 
  Pošto je dnevni red iscrpljen predsjedavajući Skupštine zaključio je  37-mu sjednicu 
Skupštine u 14:05 sati. 
 
 
SEKRETAR SKUPŠTINE     PREDSJEDAVAJUĆI SKUPŠTINE 
 
          Bašić Midhat              Begović Alija 


